
AFDELING 80 - SALAMANDERPARKEN

Referat fra bestyrelsesmøde, Salamanderparken

Afholdt den 21. August klokken 18.30 i fælleshuset.

Til stede var: Mads, Elinor, Ayten, Lone og Heidi.

Ingen afbud

Dagsorden

1 Godkendelse af dagsorden.

2 Sager til drøftelse/beslutning*
a) Budget for afdelingen 2020:

Cindie fra Alboa fremlagde budgettet og bestyrelsen har godkendt.
Udendørsbelysningen er lagt sammen med fælleshuset, det bliver en separat post til næste år.

b) Regnskab for fælleshuset 2018:
1) Aktivitetsregnskab 2018:   Gennemgået af Mads og Heidi. Godkendt af bestyrelsen
2) Udlejningsregnskab: Elinor laver lidt ændringer, derefter skal Mads og Heidi gennemgå det.

c) Fælleshus
1) Deadline for indbetaling: 
 Det er godkendt, at indbetaling for leje skal ske, senest 3 uger efter booking af lokaler.

2) Udlejning af værelser: 
Det er godkendt, kun muligt at leje værelser hele weekender - Emnet tages med til afdelingsmødet.

d) Klage over service vedr. udlejning*
Elinor har fremlagt sin beretning, Mads skriver til lejer.

e) Container til affald
Der er stor forespørgelse af storskrald- og haveaffaldsområde: 
Ayten og Heidi indhenter tilbud. Forslag fremlægges til afdelingsmødet.
Systemnøgler: Drøftes med ejendomsfunktionær Jesper.

f) Afdelingsmødet d. 23/9-19*
Praktiske opgaver: Fremlægning:
Modtagelse/registrering: Lone, Elinor og evt. Heidi Årsberetning: Mads
Bestilling af mad/drikkelse: Ayten og Lone Økonomi: Cindie og Elinor
Opstilling af borde/stole: Mads og Heidi Aktivitetsudvalg: Ayten

Grundejerforening: Elinor

1) Indkaldelsesblanketter: Tilmelding af mad til kl. 17:30 påføres blanket.
2) Forslag: Godkendt, præsentation finjusteres.

g) Beboer forspørgelse af festtelt på græs- eller p-pladsarealer:
Forslag afvist, henviser til at leje fælleshuset.

3 Sager til orientering.
a) Elinor orientere om mødet med grundejerforeningen. 

Næste møde med grundejerforeningen er d. 7/10 kl. 16:00
Undersøgelse af vejbump - Afventer tilbagemelding



b) Opfølgning fra sidste møde.
1) Kunst ved søen: Mads tager kontakt til firmaet igen.
2) Blomster/Bipark: Afventer 
3) Rengøring af fælleshuset: Palmgren tilbagemeldte ikke, så tilbud fra YdingGruppen er godkendt
4) Trampolin: Forslag er afvist
5) Hundepark: Positiv respons, Ayten sender forslag videre.

4 Tema: Ingen

5 Næste møde: Torsdag d. 26/9-19 kl. 18:30

6 Eventuelt.
1) Forventninger om ejendomsfunktionær Jesper´s arbejdsplan skal drøftes til næste møde.

Tak for god ro og orden.


